
Title (en)
WATERPROOF ZIP CLOSURE AND A METHOD OF MANUFACTURING IT.

Title (de)
WASSERDICHTER REISSVERCHLUSS UND VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINES WASSERDICHTEN REISSVERSCHLUSSES.

Title (fr)
FERMETURE A GLISSIERE ETANCHE A L'EAU ET PROCEDE POUR LA FABRICATION DE CELLE-CI.

Publication
EP 0602061 A1 19940622 (DE)

Application
EP 92916909 A 19920817

Priority
• DE 4129191 A 19910903
• DE 9200688 W 19920817

Abstract (en)
[origin: DE4129191A1] The invention concerns a waterproof zip closure comprising two rows of teeth, each row being joined to a tape, the rows of
teeth being brought into engagement with each other and separated from each other by a slide. In the vicinity of the rows of teeth, the zip closure
has sealing means which, when the zip is closed, are pressed against each other, thus forming a seal. The sealing means consist of an elastic
rubber or plastics material disposed between the individual teeth. Between the elastic rubber or plastics material and the tape, and optionally also
the teeth, there is an intimate join produced by adhesive bonding or vulcanization. The invention also concerns a method of manufacturing a zip
closure of this kind.

Abstract (fr)
Fermeture à glissière étanche à l'eau, composée de deux rangées de dents dont chacune est reliée à un ruban de fermeture à glissière, les rangées
de dents pouvant être mises en prise entre elles, puis séparées au moyen d'un curseur. La fermeture à glissière présente au voisinage immédiat
des rangées de dents un moyen d'étanchéité, lequel s'applique par contrainte de manière étanche lorsque la fermeture à glissière est fermée. Ledit
moyen d'étanchéité est un matériau caoutchouteux ou en plastique élastique situé entre les différentes dents. Entre le matériau caoutchouteux
ou plastique élastique et le ruban de fermeture à glissière, et le cas échéant les dents, une liaison intime est établie par collage ou vulcanisation.
Procédé pour la fabrication d'une telle fermeture à glissière.
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